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Jerzy Reszke                                  Dąbrowa Górnicza , dn. 25.02.2023 r. 

42-530 Dąbrowa Górnicza ul. Warszawska 27 

                                     Prawo i Sprawiedliwość 

Regionalny Pełnomocnik Sekretarza Generalnego  

Pan Kamil Jaszczak 

Katowice 

Dot.: wyjaśnienia do skargi  Grzegorza Jaszczury 

Radny PiS Pan Grzegorz Jaszczura od ponad 2 lat atakuje w mediach 

społecznościowych moją osobę i Stowarzyszenie Samorządne 

Strzemieszyce rozpowszechniając kłamstwa i nieprawdziwe informacje na 

nasz temat. Dodatkowo wspiera osoby, które również atakują nas i inne 

osoby z PiSu w Dąbrowie Górniczej oraz rozpowszechniają  fake newsy 

na temat rządu i partii.  

W związku ze skargą wniesioną do Zarządu Komitetu Powiatowego 

Prawa i Sprawiedliwości w Dąbrowie Górniczej przez Pana Grzegorza 

Jaszczurę składam następujące wyjaśnienia: 

1. Wyjaśniam dlaczego głosowałem za przyjęciem Budżetu Miasta  

i WPF na sesji w dniu 15 grudnia 2022 roku 

Sprawa mojego głosowania była uzgodniona przed sesją. Zgłosiłem, jak 

będę głosował Panu Posłowi Robertowi Warwasowi i Panu 

Przewodniczącemu Zbigniewowi Piątkowi. Radny Grzegorz Jaszczura nie 

bierze udziału w konsultacjach przed sesją z udziałem wszystkich 

radnych. Na sesji w dniu 15 grudnia 2022 roku złożyłem w swojej 

wypowiedzi wyjaśnienie, dlaczego zagłosuję za WPF 

 i Budżetem Miasta. Dokumenty znajdują się pod linkami: 

https://m.facebook.com/story.php?story_fbid=pfbid02R5F5QqtNfqFq7on

cnqb7U9TZDDwVJVQz7j51UzYSSLXJThuyrVQEepFKvq62RKWil&id=1

00002222097217 

https://www.youtube.com/watch?v=W-ipOw_bcqo&t=25s 

Głosując za wymienionymi uchwałami  działałem zgodnie z art. 23   

Ustawy o samorządzie gminnym, który stanowi:  
 

1. Radny obowiązany jest kierować się dobrem wspólnoty 

samorządowej gminy 

https://m.facebook.com/story.php?story_fbid=pfbid02R5F5QqtNfqFq7oncnqb7U9TZDDwVJVQz7j51UzYSSLXJThuyrVQEepFKvq62RKWil&id=100002222097217
https://m.facebook.com/story.php?story_fbid=pfbid02R5F5QqtNfqFq7oncnqb7U9TZDDwVJVQz7j51UzYSSLXJThuyrVQEepFKvq62RKWil&id=100002222097217
https://m.facebook.com/story.php?story_fbid=pfbid02R5F5QqtNfqFq7oncnqb7U9TZDDwVJVQz7j51UzYSSLXJThuyrVQEepFKvq62RKWil&id=100002222097217
https://www.youtube.com/watch?v=W-ipOw_bcqo&t=25s
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i zgodnie ze złożoną przysięgą : "Wierny Konstytucji i prawu 

Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro 

mojej gminy i jej mieszkańców." 

W WPF i w Budżecie Miasta znalazło się wiele projektów, które mają 

być realizowane w 2023 roku w dzielnicy Strzemieszyce Wielkie. Są 

to projekty o które walczę od wielu lat i dotychczas nie udawało się 

wprowadzić ich do realizacji. Mają istotne znaczenie dla 

mieszkańców, tzn. są to: 

• Remont, przebudowa z budową dwóch rond ul. Oddziału AK 

Ordona z budową ścieżki rowerowej – jest to główna droga 

dojazdowa do Strzemieszyc uciążliwa ze względu na brak 

chodnika i oświetlenia oraz ścieżki dla rowerów. Były wypadki 

śmiertelne. 

• Budowa łącznika od ul. Szklanych Domów do Magazynowej – 

stanowi on obwodnicę dla ul. Strzemieszyckiej i ul. Fabrycznej, 

którymi przejeżdża ponad 200 tirów na dobę 

• Remont ul. Kazimierzowskiej – jest to główna droga dojazdowa 

do Kazimierza Górn. i Ostrów. Wybudowana zostanie 

dodatkowo ścieżka rowerowa do Parku im. Jacka Kuronia  

• Odbudowa linii kolejowej nr 162 – umożliwi kolejowe 

połączenie z Dabrową Górniczą i Sosnowcem, czyli z linią do 

Częstochowy i do Krakowa 

• Budowa tunelu pieszo-rowerowego przy stacji Dąbrowa 

Górnicza Strzemieszyce – jest to warunek uporządkowania 

terenu stacyjnego, co było zgłaszane przez Stowarzyszenie 

Samorządne Strzemieszyce od 9 lat. Dzięki naszym działaniom 

powstała już w tym miejscu tężnia 

• Termomodernizacja Zespołu Szkolno-Przedszkolnego nr 4 

Wszystkie zadania mają być realizowane z programów rządowych 

 i ze środków Unii Europejskiej. Są oczekiwane przez mieszkańców.  

Do tego należy dołożyć zapowiadane utworzenie Posterunku Policji 

i budowa Obwodnicy do EUROTERMINALU stanowią szeroki 

program inwestycyjny w niespotykanej skali jak dla jednej dzielnicy 

Dąbrowy Górniczej leżącej poza centrum. 

W mediach społecznościowych złożyłem następujące oświadczenie: 



3 
 

 

 

 



4 
 

Pan Radny Grzegorz Jaszczura zarzuca mi: 

• Podważanie stanowiska Posła i Przewodniczącego w sprawie 

głosowania 

• Brak realizacji programu Partii 

• „Niszczenie” PiS 

• Psucie wizerunku PiS w terenie 

• Olbrzymią wagę tych głosowań dla Partii 

• Negatywny stosunek mieszkańców do mojego  głosowania za 

tymi inwestycjami 

Nie rozumiem, dlaczego Pan Radny Grzegorz Jaszczura moje 

głosowanie połączył ze swoim życiorysem? Podając dodatkowo 

nieprawdziwe informacje. Czemu ma służyć ulotka wyborcza z 2001 

roku? Pan Radny członkiem PiS został w 2017 roku, wcześniej 

należał do UPR i do Nowej Prawicy. Był członkiem władz tych 

formacji. W 2006 roku został radnym startując z listy PO i potem 

został członkiem Klubu Radnych PO, UPR i Nowa Dąbrowa. Nie 

dołączył do radnych PiS. W 2014 roku startował z listy PiS nie będąc 

członkiem Partii. 

Chciałbym dodać, że radnym Rady Miejskiej jestem od 2014 roku, 

członkiem PiS od 2015. Jestem wieloletnim działaczem NSZZ 

Solidarność. 

 Odnosząc się do treści uchwał, należy zaznaczyć, że wszystkie 

inwestycje są finansowane z Programów Rządowych lub ze środków 

Unii Europejskiej. W Programie Polski Ład jest zapis: 

Wsparcie dla instytucji publicznych i samorządów pozwoli im realizować 

plany inwestycyjne bez zwiększania zadłużenia. Wsparcie inwestycyjne 

będzie też impulsem rozwojowym dla całego kraju, który pomoże 

utrzymać miejsca pracy i złagodzi skutki dekoniunktury wywołanej przez 

pandemię. Dzięki temu Polacy skorzystają na poprawie jakości ich 

otoczenia, a polskie firmy - główni wykonawcy zadań inwestycyjnych - 

będą mogły utrzymywać i tworzyć nowe miejsca pracy. Subwencja 

inwestycyjna dla samorządów Z powodu zmian w podatku dochodowym 

mniej środków zostanie w budżetach samorządów, a zamiast tego więcej 

w kieszeniach Polaków. Ten ubytek zniwelujemy nową subwencją dla 

samorządów na cele inwestycyjne. 

Czy w takim razie wspieranie inwestycji, zwłaszcza tych, które przy 

pomocy Pana Posła Roberta Warwasa udało się wprowadzić do 
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programu i o które występowałem od wielu lat jest działaniem na 

szkodę PiSu? „Niszczeniem PiSu” jak to zostało określone 

 w skardze? 

Czy nie jest to odwrotne działanie, na korzyść PiSu, ponieważ 

mieszkańcy widzą, że jest wsparcie rządu dla samorządów?  

Głosowanie za realizacją programów rządowych jest działaniem, 

jakie powinno być wymagane od każdego członka Partii, natomiast 

głosowanie przeciwko jest działaniem na szkodę wizerunku  

i wiarygodności.  

2. Jak wyglądają kontakty z ArcelorMittal Poland SA i sposób 

finansowania Stowarzyszenia Samorządne Strzemieszyce 

W Strzemieszycach Wielkich działają 23 organizacje i działa kilkadziesiąt 

zakładów. Stowarzyszenie Samorządne Strzemieszyce powstało w 

październiku 2013 roku i jako główny cel działania obrało samorządność 

Strzemieszyc i poprawę warunków życia mieszkańców poprzez 

wyjaśnienie źródeł emisji pyłów, ograniczenie hałasu i uciążliwości 

przemysłu.  

Stowarzyszenie jest stowarzyszeniem zwykłym utrzymującym się ze 

składek członków i darowizn. 

Dzięki współpracy ze światem nauki po protestach Stowarzyszenia  

przeciwko sprowadzeniu odpadów z Salwadoru powstał Program Ocena 

środowiskowych zagrożeń zdrowia mieszkańców Dąbrowy Górniczej 

ze szczególnym uwzględnieniem dzielnicy Strzemieszyce Wielkie i 

Małe przygotowany pod kierunkiem dr hab. n. med. Danuty Mielżyńskiej-

Švach przez 7 instytutów naukowych. 

We wstępie czytamy: Uzasadnienie podjęcia badań 

Przedmiotem narastającego konfliktu lokalnego w mieście Dąbrowa Górnicza jest zły 

stan środowiska i poczucie braku bezpieczeństwa ekologicznego mieszkańców dzielnic 

Strzemieszyce Wielkie i Małe. Powstanie w 2013 roku Stowarzyszenia „Samorządne 

Strzemieszyce” było społeczną reakcją na bezskuteczne apele mieszkańców do władz 

miejskich odnośnie utworzenia strefy ochronnej wokół zespołu uciążliwych zakładów 

przemysłowych i właściwego inwestowania zapewniającego równowagę pomiędzy warunkami 

życia mieszkańców a realizacją koniecznych dla lokalnej gospodarki inwestycji. 
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Mieszkańcy Strzemieszyc Wielkich i Małych postrzegają swoje miejsce zamieszkania 

jako szczególnie niebezpieczne dla zdrowia, zarówno ze względu na historyczne 

zanieczyszczenie tego rejonu, jak i na przedsiębiorstwa obecnie funkcjonujące na tym obszarze 

i w jego otoczeniu, które emitują lub potencjalnie mogą emitować do środowiska substancje 

szkodliwe. W strefie zlokalizowano podmioty gospodarcze zajmujące się m.in. transportem, 

składowaniem, przetwarzaniem i recyklingiem odpadów komunalnych i przemysłowych oraz 

termicznym unieszkodliwianiem odpadów niebezpiecznych. 

W opinii mieszkańców obu dzielnic zły stan i postępująca degradacja środowiska oraz 

brak działań zapobiegawczych i naprawczych ze strony samorządu miasta, to główne, ale nie 

jedyne powody ich niezadowolenia. Podkreślają oni również pogarszającą się jakość życia w 

dzielnicach, co może świadczyć o tym, że konflikt dotyczący stanu środowiska w dzielnicach 

Strzemieszyce Wielkie i Małe, stanowi element głębszego problemu społecznego. 

Analizując historyczne uwarunkowania zmian jakości środowiska w Dąbrowie 

Górniczej, wynikające z budowy i eksploatacji kompleksu przemysłowego byłej Huty 

„Katowice” i Koksowni „Przyjaźń”, a następnie rozwoju specjalnej strefy ekonomicznej na 

terenach byłej strefy ochronnej huty, należy stwierdzić, że obecna wiedza na temat skali 

zagrożeń powodowanych emisją przemysłową, a w szczególności emisją rozproszoną i wtórną 

jest niekompletna. W strefie zlokalizowano podmioty gospodarcze zajmujące się m.in. 

transportem, składowaniem, przetwarzaniem i recyklingiem odpadów komunalnych i 

przemysłowych oraz termicznym unieszkodliwianiem odpadów niebezpiecznych. Ich 

uciążliwość dla środowiska, przy braku odpowiedniej informacji i działań poprawiających 

jakość życia mieszkańców, budzi uzasadniony niepokój społeczny. 

 Treść pokazuje cel naszego działania: 

 wyjaśnić problemy środowiskowe  a nie atakować firmy nie 

posiadając dowodów na ich zagrożenie dla środowiska. 

W wyniku tej działalności udało się przeprowadzić badania przez WIOŚ, przez 

Uniwersytet Jagielloński. Uniwersytet Śląski oraz zorganizować szereg pikiet 

 i konferencji naukowych. Chodziło jednak zawsze o problem a nie o dany zakład, 

w stosunku do których domagaliśmy się przede wszystkim ustalenia legalności 

działania. Zgłaszając zastrzeżenia w postępowaniu środowiskowym wygraliśmy 

kilkanaście procesów w sądach. 
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Jeżeli chodzi o ArcelorMittal Poland SA nigdy nie było takich spraw. Kiedy w 

2015 roku ukazał się reportaż w TVP, w którym Pani Dyrektor WIOŚ Katowice 

Anna Wrześniak zagroziła zamknięciem zakładu wydaliśmy oświadczenie: 

Oświadczenie Zarząd Stowarzyszenia Samorządne Strzemieszyce wyraża stanowczy 

protest przeciwko decyzji podjętej przez Wojewódzkiego Inspektora Ochrony 

Środowiska w Katowicach Panią Annę Wrześniak rozpoczęcia postępowania w 

sprawie zamknięcia Stalowni ArcelorMittal Poland w Dąbrowie Górniczej. Decyzja 

została przedstawiona w reportażu „Pył nas zabija” nadanym w programie 2 TVP w 

audycji Reporter Polski w dniu 20 kwietnia 2015 roku o godz. 15.25. Stowarzyszenie 

Samorządne Strzemieszyce od początku swojego powstania nigdy nie występowało o 

zamykanie zakładów pracy. Cały czas domagaliśmy się wyjaśnienia stanu środowiska 

naturalnego i źródeł jego zanieczyszczenia. Wojewódzki Inspektor Ochrony 

Środowiska w Katowicach prowadził badania pyłów w Strzemieszycach przez prawie 

dwa lata i nie potrafił dotychczas dać odpowiedzi, skąd one pochodzą. Do marca 2015 

roku otrzymywaliśmy odpowiedzi, że pyły są w normie. Zamknięcie Stalowni 

ArcelorMittal Poland to dla Dąbrowy Górniczej i Zagłębia katastrofa gospodarcza o 

trudno przewidywalnych skutkach. Nie można pochopnie podejmować decyzji o tak 

dużej randze bez określenia programu naprawczego i zbadania rzeczywistego stopnia 

zagrożenia środowiska. Wyników badań wykazujących, że o zanieczyszczeniu 

środowiska decyduje tylko jeden zakład dotychczas nie otrzymaliśmy i nie zostały one 

przedstawione społeczeństwu. Nazwa Stowarzyszenia Samorządne Strzemieszyce, 

wypowiedzi osób biorących udział w Konferencji „Zagrożenia ekologiczne i zdrowotne 

Strzemieszyc i okolicy” nie były autoryzowane. Wyrażamy kategoryczny sprzeciw 

wobec prób łączenia naszego stowarzyszenia z decyzją o zamknięciu Stalowni AMP i 

wymieniania w tym kontekście zorganizowanych przez nas protestów przeciwko 

przywiezieniu i utylizacji w firmie SARPI odpadów z Salwadoru. Jesteśmy przeciwko 

tego typu działaniom, które mogą doprowadzić do zantagonizowania mieszkańców 

Strzemieszyc z innymi dzielnicami miasta i do skłócenia społeczeństwa. Ze względu 

na ilość zakładów zlokalizowanych w Strzemieszycach ustalenie udziału 

poszczególnych zakładów w zatruwaniu środowiska wymaga kompleksowych badań i 

współpracy wielu instytucji. Taką szansę daje przyjęcie do realizacji przedstawionego 

na zorganizowanej przez nas Konferencji PROJEKTU BADAWCZEGO pt. Ocena 

środowiskowych zagrożeń zdrowia mieszkańców Dąbrowy Górniczej ze szczególnym 

uwzględnieniem dzielnicy Strzemieszyce Wielkie i Małe przygotowanego pod 
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kierunkiem Pani Prof. dr hab. n. med. Danuty Mielżyńskiej-Švach we współpracy z 

INSTYTUTEM EKOLOGII TERENÓW UPRZEMYSŁOWIONYCH W KATOWICACH, 

INSTYTUTEM PODSTAW INŻYNIERII ŚRODOWISKA PAN w ZABRZU, 

INSTYTUTEM METEOROLOGII I GOSPODARKI WODNEJ w WARSZAWIE 

ODDZIAŁ W KRAKOWIE i URZĘDEM MIASTA DĄBROWA GÓRNICZA. Program 

powstał w wyniku działań podjętych po protestach społecznych, które zorganizowało 

Stowarzyszenie Samorządne Strzemieszyce. Przyjęcie programu umożliwi dokładne 

ustalenie przyczyn i źródeł zanieczyszczenia środowiska w Strzemieszycach. 

Umożliwi ocenę stanu zdrowotności mieszkańców oraz określi działania 

zapobiegawcze na przyszłość. Wobec braku rezultatów dotychczasowych badań 

prowadzonych przez ostatnie dwa lata, braku wyników wskazujących na konkretny 

zakład jako źródło emisji pyłów i wobec skumulowania na terenie Dąbrowy Górniczej 

przemysłu w skali niespotykanej w Europie tylko realizacja kompleksowego programu 

badawczego może rozwiązać istniejące problemy i napięcia społeczne i doprowadzić 

do stworzenia systemu bezpieczeństwa ekologicznego dla mieszkańców. To co 

niszczyło się przez dziesiątki lat nie uzdrowi się jedną decyzją administracyjną. Zarząd 

Stowarzyszenia Samorządne Strzemieszyce 

To oświadczenie doprowadziło do spotkania z kierownictwem AMP i 

rozpoczęcia współpracy. Byliśmy pierwsi, ale stopniowo została 

nawiązana współpraca firmy z licznymi podmiotami na terenie Dąbrowy 

Górniczej, które są traktowane jako interesariusze w ramach programu 

biznesu społecznie odpowiedzialnego. Uważam, ze ta współpraca jest 

wzorem pod względem transparentności w układzie mieszkańcy-

samorząd-przemysł. Do współpracy włączyły się również władze miasta. 

W ramach współpracy udało się uzyskać następujące efekty: 

• Wybudować odwodnienie ul. Rudnej 

• Doprowadzić do wyciszenia Bazy Przeładunku Rud 

• Przeprowadzić badania profilaktyczne mieszkańców 

• Wybudować parking przy cmentarzu 

• Oznakować Szlak Metalurgów i Szlak Kruszcowy 

• Przekazać paczki mikołajkowe dla osób niepełnosprawnych ze 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Dąbrowie Górniczej  

(akcja powtarzana co roku od trzech lat) 
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• Zorganizować wycieczkę dla osób niepełnosprawnych 

• Uzyskać wyposażenie dla szkół 

• Pozyskać kilkadziesiąt drzewek, które zostały posadzone na 

terenie dzielnicy Strzemieszyce 

• Uzyskać kilka tysięcy sadzonek, które zostały rozdane 

mieszkańcom 

Środki pieniężne przekazywane są przez AMP głównie w postaci grantów 

i korzysta z nich kilkanaście organizacji na terenie Dąbrowy Górniczej. 

Środki są rozliczane w całości na wydatkowanie celowe. Praca członków 

Stowarzyszenia ma charakter społecznego wolontariatu. 

Szerzej o moim stosunku do AMP piszę na blogu  

http://www.jerzyreszke.pl/blog/huta-katowice-a-strzemieszyce-czyli-

trudne-sasiedztwo  

http://www.jerzyreszke.pl/blog/huta-katowice-a-strzemieszyce-czyli-trudne-sasiedztwo
http://www.jerzyreszke.pl/blog/huta-katowice-a-strzemieszyce-czyli-trudne-sasiedztwo
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Pan Grzegorz Jaszczura zarzuca Stowarzyszeniu Samorządne 

Strzemieszyce że jest finansowane przez ArcelorMittal Poland. Jest to 

nieprawda, ponieważ otrzymujemy środki na tych samych zasadach jak 

wszystkie organizacje traktowane jako interesariusze firmy. Możemy 

przedstawić dokładne rozliczenie wszystkich grantów. 

Sprawozdania finansowe Stowarzyszenia Samorządne Strzemieszyce są 

przyjmowane od lat bez zastrzeżeń przez Urząd Skarbowy. Działalność 

Stowarzyszenia opiera się na demokratycznych zasadach i ja nie działam 

sam, lecz wszystkie decyzje podejmowane są wspólnie. 

Firma AMP wyróżnia się wśród innych, że podejmuje w szerokim zakresie 

prace modernizacyjne w zakresie ochrony środowiska i w ostatnich latach 

wydała na ten cel ok. 700 mln zł. Emisja niezorganizowana ze stalowni, 

która była głównym źródłem błyszczącego pyłu została wyeliminowana. 

Obecnie pył nie stanowi zagrożenia, chociaż dalej występuje. Również 

chybiony jest zarzut, że ponieważ współpracujemy, to nie występujemy 

przeciwko hucie. W osobnym punkcie przedstawiam nasze działania na 

rzecz ochrony środowiska, które wskazują, ze działamy aby rozwiązać 

problem a nie wywoływać konflikty z zakładami. 

Nietrafiony jest również zarzut wyróżniania jakichkolwiek zakładów w 

korespondencji i zgłoszeniach o kontrolę. Jako dowody załączam: 

• Program badań, który miał obejmować cały teren Strzemieszyc bez 

podziału na zakłady przemysłowe 

• Korespondencję z WIOŚ  Katowice w sprawie kontroli zakładów 

• Sprawozdanie z badania wód na wniosek Stowarzyszenia  

http://praworzeki.eko-

unia.org.pl/imgturysta/files/ekspertyzy/E46.pdf  

• Prace dyplomowe wykonane przez studentów Uniwersytetu 

Śląskiego i Uniwersytetu Jagiellońskiego 

• Pisma Stowarzyszenia do Prezydenta Dąbrowy Górniczej 

• Petycje w sprawie środowiska kierowane do Ministerstwa 

Środowiska i Ministerstwa Klimatu 

• Wystąpienie do Ministra Ozdoby w sprawie Programu Badań 

• Zawiadomienie telewizji w sprawie szlamów z Huty Katowice, na 

podstawie czego powstał   program Superwizjera opisany na stronie 

Rolowanej Dąbrowy http://rolowanadabrowa.pl/szlamy-

przemyslowe-czyli-co-laczy-huty-w-dabrowie-gorniczej-i-krakowie  

 

http://praworzeki.eko-unia.org.pl/imgturysta/files/ekspertyzy/E46.pdf
http://praworzeki.eko-unia.org.pl/imgturysta/files/ekspertyzy/E46.pdf
http://rolowanadabrowa.pl/szlamy-przemyslowe-czyli-co-laczy-huty-w-dabrowie-gorniczej-i-krakowie
http://rolowanadabrowa.pl/szlamy-przemyslowe-czyli-co-laczy-huty-w-dabrowie-gorniczej-i-krakowie
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Osobnym tematem jest rzekome negatywne stanowisko Prezydenta 

Marcina Bazylaka wyrażone na sesji rady Miejskiej w Stosunku do działań 

Stowarzyszenia Samorządne Strzemieszyce. Wynikało ono nie 

 z merytorycznej oceny działań Stowarzyszenia, tylko została 

wykorzystana nagonka w mediach prowadzone przez Pana Grzegorza 

Jaszczurę i rozpowszechniane kłamstwa. Wystąpiłem w tej sprawie do 

Prezydenta i Prezydent nie zajął stanowiska wskazując, że jest to konflikt 

w PiS. Interpelacja znajduje się pod linkiem: 

https://www.bip.dabrowa-gornicza.pl/68012/dokument/165937  

https://www.bip.dabrowa-gornicza.pl/68012/dokument/163710  

Nie ma żadnego dokumentu wskazującego, że błyszczący pył obecnie 

pochodzi wyłącznie z ArcelorMittal Poland SA. Dokumenty wskazują, że 

takich emitentów jest kilku. 

Również kłamstwem jest, że złożyłem dużo interpelacji w których omijam 

AMP atakując inne firmy. Przez dwie kadencje złożyłem ponad 1000 

interpelacji. W obecnej 373, z których 120 dotyczy ochrony środowiska, a 

z nich kilkanaście AMP. Ocenianie interpelacji na podstawie tytułu, czy 

jest w nim nazwa zakładu jest pozbawione sensu, a taka metoda została 

zastosowana. 

3. Ataki medialne Pana Grzegorza Jaszczury na Stowarzyszenie 

Samorządne Strzemieszyce i na PiS. 

Ze względu na treść skargi jestem zmuszony na pokazanie przykładów 

ataków medialnych Pana Grzegorza Jaszczury na Stowarzyszenie 

Samorządne Strzemieszyce i na PiS. Są to przeważnie wpisy na blogu 

http://grzegorzjaszczura.pl/ oraz na Facebooku. Ataki są również na 

stronie http://rolowanadabrowa.pl/  i w piśmie wydawanym przez Pana 

Grzegorza Jaszczurę „Prawym Okiem”. Pan Grzegorz Jaszczura 

prowadzi również medialną kampanię czarnego PR wobec firmy 

ArcelorMittal Poland SA. 

Ogółem te działania obejmują: 

• Podawanie nieprawdziwych informacji o działalności 

Stowarzyszenia Samorządne Strzemieszyce i zarzucanie, że 

Stowarzyszenie jest finansowane przez AMP. Jak widać fakt, że 

AMP jest sponsorem Marszobiegu organizowanego przez Tatianę 

Duraj-Fert nie przeszkadza Panu Jaszczurze 

https://www.bip.dabrowa-gornicza.pl/68012/dokument/165937
https://www.bip.dabrowa-gornicza.pl/68012/dokument/163710
http://grzegorzjaszczura.pl/
http://rolowanadabrowa.pl/
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• Prowadzenie akcji na temat skażenia środowiska bez żadnych 

dowodów na to skażenie. Dotyczy to głównie działania AMP 

• Promowanie osób, które publicznie walczą z Prawem i 

Sprawiedliwością, fotografowanie się z tymi osobami i przez to 

uwiarygodnianie ich działalności. Dotyczy to głównie Pani Tatiany 

Duraj-Fert, Alicji Cieplak i Włodzimierza Łubiny. Profil Alicji Cieplak 

to miejsce walki z Kościołem Katolickim i publikowanie kłamstw na 

temat Pisu. Pan Włodzimierz Łubina i Pani Tatiana Duraj-Fert zostali 

pozwani przez Pana Piotra Bobrowskiego do sądu za napaść na 

swój dom. Pan Bobrowski był radnym PiS, teraz przeszedł do PO. 

Na skutek prowadzonej nagonki przez Panią Fert zgłosiłem sprawę 

do Prokuratury, która umorzyła postępowanie. Po odwołaniu 

Prokuratura zamiast do Sądu skierowała odwołanie do Prokuratury 

Okręgowej, która również umorzyła postepowanie bez 

przesłuchania mnie. Więcej informacji pod linkiem  

http://www.jerzyreszke.pl/blog/list-otwarty-czyli-czarny-pijar-tdf i w 

załączonym pozwie. Pani Tatiana Duraj-Fert atakuje również Posła 

Roberta Warwasa i Radnego Zbigniewa Piątka. Jednak nie 

przeszkadza to Panu Grzegorzowi Jaszczurze w jej promowaniu. 

Istnieje również podejrzenie udostępniania jej poufnych 

dokumentów. 

• Dopuszczanie do ataków na PiS i na Panią Poseł Ewę Malik na 

swoim blogu. 

Poniżej zebrane wyrywkowo różne wpisy. Część wpisów dotyczy 

komentarzy umieszczanych na blogu od pozornie niezależnych 

obserwatorów, ale możliwość umieszczenia komentarza jest po 

zatwierdzeniu przez Grzegorza Jaszczurę 

 

 

http://www.jerzyreszke.pl/blog/list-otwarty-czyli-czarny-pijar-tdf
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I Marszobieg 
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Z Alicją Cieplak i Tatianą Duraj-Fert. Obok Pan Dariusz Kmiotek, 

który założył grupę Kochamy Strzemieszyce gdzie ma miejsce 

walka z PiSem 

 

I Marszobieg 

http://grzegorzjaszczura.pl/?p=53955#more-53955 

II Marszobieg 

http://grzegorzjaszczura.pl/?p=57855#more-57855 

 

 
 

http://grzegorzjaszczura.pl/?p=53955#more-53955
http://grzegorzjaszczura.pl/?p=57855#more-57855
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Na spotkaniu struktur Porozumienia Gowina 

 

 
 

 
 

Z Panem Ministrem Wójcikiem i Sławomirem Haberka, który złożył 

donos do Prezydenta Miasta, że na terenie, na którym 
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Stowarzyszenie chciało stworzyć Tor Pumptrack jest bomba 

ekologiczna i projekt przepadł 

 

Z profilu Alicji Cieplak 
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I tysiące podobnych wpisów 

https://www.facebook.com/alicja.cieplak.3  

 

 

 
W grupie Pani Fert Dąbrowskie Inicjatywy Społeczne 

 

https://www.facebook.com/alicja.cieplak.3
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Pan Grzegorz Jaszczura poparł nielegalnie zorganizowaną przez 

Panią FERT pikietę w Strzemieszycach. Kiedy była pikieta oficjalna 

zorganizowana przez Stowarzyszenie nie pojawił się na niej. 

Naszą pikietę Pani Fert próbowała zakłócić przychodząc ze swoim 

nagłośnieniem. 
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Rolowana Dąbrowa  http://rolowanadabrowa.pl/okiem-jaszczura-co-

piszczy-w-wielkim-piecu  ( w artykule znajdują się linki do kolejnych 

kilkunastu artykułów, w których znajdują się kłamstwa na temat 

Stowarzyszenia Samorządne Strzemieszyce) Strona Rolowana Dabrowa 

prowadzone jest przez spółkę IBRIS, której Prezesem jest Jan Pietraga, 

który wplątał PiS w aferę kilka lat temu. Cały czas blisko współpracuje  

z Grzegorzem Jaszczurą. 

 

Rolowana Dąbrowa już kiedyś przepraszała Prezydenta 

Zbigniewa Podrazę za rozpowszechnianie kłamstw. 

 

http://grzegorzjaszczura.pl/?p=57586  (hałda ma uregulowany 

stosunek prawny) 

 

Sam Grzegorz Jaszczura występuje przeciwko radnym PiS podając 

nieprawdziwe informacje. To nie było głosowanie przeciwko pomocy 

tylko chodziło o brak propozycji szpitala wykorzystania tej pomocy, 

czyli przydzielenie środków w tym momencie było bezcelowe. 

 

W swojej działalności społecznej i ekologicznej naraziłem się wielu 

osobom i firmom. Wygraliśmy wiele spraw w sądach. Pan Grzegorz 

Jaszczura jako właściciel Biura Rachunkowego może być 

 w stosunku do mnie i do Stowarzyszenia stroną, ponieważ mogliśmy 

narazić na straty firmy, które Jego biuro prowadzi lub prowadziło. 

http://rolowanadabrowa.pl/okiem-jaszczura-co-piszczy-w-wielkim-piecu
http://rolowanadabrowa.pl/okiem-jaszczura-co-piszczy-w-wielkim-piecu
http://grzegorzjaszczura.pl/?p=57586
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Dla pełnego wyjaśnienia powinien podać nazwy tych firm. Tylko na 

prośbę Pana Posła Roberta Warwasa Stowarzyszenie dotychczas nie 

wystąpiło na drogę sądową ze względu na ciągłe zniesławianie 

 i rozpowszechnianie nieprawdziwych informacji. 

W skardze wielokrotnie jest podawane, że została ona napisana na 

wniosek mieszkańców. Jest to sposób pisania, który ma 

uwiarygodnić autora, a odbiór przez mieszkańców jest zupełnie inny. 

W kadencji 2014-2018 PiS po raz pierwszy uzyskał w tym okręgu 

mandat radnego, a w kadencji 2018-2013 uzyskał dwa mandaty.  

Obecna działalność Grzegorza Jaszczury prowadzi do dezinformacji 

mieszkańców i podziału środowiska. 

 

 

 

 


